
Vážená paní starostko, 
v návaznosti na dnešní žádost občanů ke svolání mimořádného zastupitelstva k tématu 
řešení nedostatku kapacit ZŠ se Vás ptám, zda jste v průběhu května 2021 ochotna svolat 
mimořádné zastupitelstvo k tomuto tématu. Děkuji za odpověď. 
  
S pozdravem 
  
Adam Rut, předseda zastupitelského klubu Piráti P5  
 


